



To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: JORDANIAN SAUDI INVESTMENT HOUSE FOR DEVELOPMENT AND INVESTMENT Date: 19-11-2024 10:04:08 AM Subject: Other Material Information	السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: بيت الاستثمار الأردني السعودي للتطوير والاستثمار التاريخ: 2024-11-19 10:04:08 AM الموضوع: المعلومات الجوهرية الأخرى
JORDANIAN SAUDI INVESTMENT HOUSE FOR DEVELOPMENT AND INVESTMENT announces the occurrence of the following material event:	تعلن شركة بيت الاستثمار الأردني السعودي للتطوير والاستثمار عن وقوع الحدث الجوهرية المبين أدناه للشركة:
Material Event	الحدث الجوهرية
Date of event: 18-11-2024	تاريخ الحدث الجوهرية: 2024-11-18
Any law suits brought by or against the Company or any judicial or labor disputes that might materially affect the Company's financial position, whereby the Commission must be provided with a thorough report about such proceedings or disputes, and their expected impact on the Company's profitability and financial position	الدعاوى التي أقامتها أو أقيمت عليها أو أي نزاعات قضائية أو عمالية والتي قد يكون لها اثر مادي على المركز المالي للشركة مع تزويد الهيئة بتقرير واف عن تلك الدعاوى أو النزاعات، وأثرها المتوقع على ربحية الشركة ومركزها المالي
With reference to the disclosure instructions of the issuing companies, accounting standards and auditing standards, please inform you that the company has made a settlement and reconciliation in the tax court with the Income and Sales Tax Department, where they have made a tax estimate on the company of approximately one million six hundred thousand dinars in addition to a seizure on the company's assets. On 18/11/2024, settlement and reconciliation took place, so that the tax becomes as follows Considering income tax as nothing for the years (2010- 2013) * Considering legal compensation as nothing for the years (2010-2013) * Not to rotate any claimed losses, research becomes losses for the years (2010-2013) * Not to award any fees, expenses or attorney's fees to either party to the lawsuit * Considering this reconciliation as a final ruling *	بالإشارة إلى تعليمات افصاح الشركات المصدرة والمعايير المحاسبية ومعايير التدقيق ، يرجى اعلامكم بأن الشركة قد قامت بعمل تسوية ومصالحة في محكمة الضريبة مع دائرة ضريبة الدخل والمبيعات ، حيث أنهم قد قاموا بتقدير ضريبي على الشركة ما يقارب مليون وستمائة ألف دينار بالإضافة إلى ايقاع حجز على موجودات الشركة. وبتاريخ 2024/11/18 فقد تمت التسوية والمصالحة ، بحيث تصبح الضريبة كالآتي :- 1- اعتبار ضريبة الدخل لا شي للسنوات (2010-2013) 2- اعتبار التعويض القانوني لا شي للسنوات (2010-2013) 3- عدم تدوير اي خسائر مطالب بها ، بحث تصبح الخسائر لا شي للسنوات (2010-2013) 4- عدم الحكم بأي رسوم أو مصاريف أو اتعاب محاماة لأي من فريقي الدعوى. 5- اعتبار هذه المصالحة حكماً قطعياً.
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة



User Name: Osama Al-nafea	Osama Al-nafea اسم المستخدم:
---------------------------	------------------------------